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aune énergie qui vous emporte immédiatement,

e

urvivre peut étre une dure épreuve. La concurrence entre les

pour réussir. Comme le réseautage est un ingrédient décisif, ils

| quittent la province pour se plonger dans les milieux artistiques
urbains. La province suisse offre aux artistes des conditions de travail
avantageuses. Il y a des bourses et des ateliers bien chauffés, et la
presse est attentive. Un artiste peut se faire connaitre parce qu'il y a

moins d'artistes qui se disputent.

London has an energy that sweeps you up immediately, but
it can be a tough environment in which to survive. Competition with
fellow artists is immense and one needs a good deal of luck, tenacity,
and contacts to succeed. As networking is a crucial ingredient, artists
~ are drawn from the province to engage with the wider urban art-

circuit. The Swiss province provides a favourable, nurturing

environment in which artists can work. There are grants and heated

 studios; there is press attention. It is possible to be noted in the

~_ province because there are fewer artists competing.
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